ARTISTRY

SKIN NUTRITION"

雅姿植萃滋養系列

徹夜滋養 酣夢喚醒潤澤美肌

Dreamy Skin Is Only A Sleep Away





夜間睡眠時間是肌膚的黃金修復期,是肌膚恢復活力和自我修復的關鍵時刻。睡眠面膜能夠善用 這黃金時段,為肌膚快速充電,帶來額外一層的保濕功效,讓肌膚在一夜酣眠後更加健康光滑、 容光煥發。

Sleep is not just a vital part of our lives, it's a critical time for your skin to rejuvenate and repair itself. Sleeping mask is specifically formulated to work while you sleep, nourishing and hydrating your skin. The new Artistry Skin Nutrition™ Sleeping Mask elevates your evening skin care routine with an extra layer of overnight moisture for well-rested, smoother, and healthier looking skin.

產品主要功效 Top Benefits

舒緩保濕即時補水

Helps soothe and moisturize skin. Instantly helps skin look hydrated. **均匀**膚色 改善暗沉

Evens out skin tone appearance. Tackles dullness and loss of radiance. 增強屏障滋養活肌

Energizes and revitalizes the look of skin.

使用效果 Results

使用後,肌膚保濕度提升至 128.8% compared to before use. 1

使用後,死皮細胞/肌膚暗沉減少 79.2% compared to before use.1

全新升級成分

New Ingredients

全新配方加入 New Formula includes



雅姿植萃滋養系列的明星成分 Star ingredient included throughout the Artistry Skin Nutrition™ line

紐崔萊白奇亞籽油 Nutrilite-grown white chia seed oil

修護肌膚的保濕屏障,提供抗氧化保護

Helps promote skin moisture barrier integrity. Offers antioxidant protection.



曇花

Aqualuna - Tan Hua Flower

天然的保水成分,有助保持皮膚水潤

Acts as a natural water reservoir. Known to help maintain skin hydration.



菊苣根中提取的益生元 Prebiotic from chicory root

新款睡眠面膜的配方中增添了菊粉,是來自菊苣根的益生元成分 Inulin is the prebiotic ingredient from Chicory Root included in the Artistry Skin Nutrition™ Sleeping Mask formula.

主要成分 Key Ingredients



發酵積雪草萃取精華 Fermented CICA

採用獨特緩釋技術,能夠為肌膚提供 2 倍舒緩和 7 倍的保濕效果,持續長達 8 小時

Delivers 2X more soothing* and 7X more moisturizing* benefits to the skin up to 8 hours, overnight in a sustained-release delivery system.

* 與未經發酵的積雪草相比。 Compared to non-fermented CICA.



煙酰胺 Niacinamide

明顯均匀膚色,幫助肌膚保濕/改善保濕屏障

Helps visibly even skin tone's appearance and retain moisture / improve moisture barrier.



菊花萃取物 + AA2G

Chrysanthemum morifolium flower extract + Ascorbyl glucoside, or AA2G

強效抗氧化組合,幫助抵禦自由基引起的肌膚壓力

Powerful blend of antioxidants. Known to help protect skin against environmental stressors caused by free radicals.



七種草本精華複合物

Seven-ingredient botanical complex

迷迭香、洋甘菊、韓信草、火炭母、積雪草、甘草和茶 有助舒緩修復,可強化肌膚的保濕屏障

Rosemary, chamomile, skullcap, Asian knotweed, Centella, licorice and tea. Helps soothe and energize skin, reinforcing the moisture barrier.



薰衣草和佛手柑精油

Lavender and bergamot essential oils

香味宜人,令人愉悅放鬆

Pleasant, relaxing and comforting.

符合雅姿潔淨標準 **Artistry Clean**

雅姿植萃滋養睡眠面膜符合雅姿潔淨標準, 致力於實現我們雅姿關於可持續包裝的品牌 承諾

The Artistry Skin Nutrition™ Sleeping Mask follows the Artistry Clean List, is committed to our Artistry Pledge related to sustainable packaging.





產品詳情 **Product Information**

配方不含 Formulated with NO





對羥基苯甲酸酯 <u>Parabens</u>



Phthalates



Artificial Colorants



動物衍生成分 Animal-derived Ingredients

雅姿植萃滋養睡眠面膜配方具有以下特點 This Artistry Skin Nutrition™ formula is:

不致粉刺(不會阻塞毛孔)

- Non-comedogenic (won't cause clogged or blocked pores).
- 經皮膚科醫生測試 Dermatologist tested.
- 臨床實驗證明,讓肌膚保持在健康狀態 Clinically shown to help skin look well-rested.

 - 符合雅姿潔淨標準 Formulated without unnecessary ingredients, according to the Artistry Clean guidelines.

with The Vegan Society

不含動物衍生成分 Free from animal-derived ingredients.

不經動物測試



質地豐盈柔潤, 輕輕一抹, 即可迅速吸收。 The rich, softening mask spreads and absorbs well on the skin.





使用【安眠舒緩按摩棒】 With rhodium T-shaped massager

使用方法 How to Use

完成晚間護膚程序後,用【安眠舒緩按摩棒】扁平部分取適量面膜於手背

After completing your normal nightly skin care routine, it's time to apply the Sleeping Mask. Scoop out an almond-sized amount of cream onto the back of your hand using the bottom, flat end of the massager.

- **2** 均匀塗抹於面上及頸上 Evenly apply to your face and neck.
- 图 輕輕拍打面部,直至完全吸收。如需特別護理,可使用【安眠舒緩按摩棒】上端輕輕按摩面部。
 Pat onto your face until well-absorbed. For special care, gently massage your face using the upper head of the massager.





Amway

© 2024 Copyright Amway Hong Kong Limited. All rights reserved. 安利諮詢熱線 Amway Service Hotline: 2969 6300 網址 Website: www.amway.com.hk